# 《单词百科:transgressed是什么意思?transgressed怎么发音?transgressed的解释和用法》

英语单词transgressed是什么意思?transgressed怎么读?transgressed怎么发音?美加网为您整理了transgressed的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## transgressed怎么读

transgressed的读音:[træns grest]

### transgressed的意思

1、v.超越(transgress的过去式和过去分词);越过;违反;违背;

## transgressed的近义词

1、breach n.破坏;破裂;缺口;违背;

- 2、break vt. (使)破:打破(纪录);(常指好天气)突变:开始;
- 3、contravene vt.抵触,与...不相容;违反,违背;否定,反驳;
- 4、disobey vt.& vi.不服从,不顺从;
- 5、do wrong v.作恶;

#### transgressed的双语例句

1. You transgressed against the law.

你犯法了.

2. And the sons of Carmi; Achar, the troubler of Israel, who transgressed in the thing accursed.

7迦米的儿子是亚干,这亚干在当灭的物上犯了罪,连累了以色列人,

3. And the son of Carmi: Achar, the troubler of Israel, who transgressed by what was accursed.

7迦米的儿子是亚割珥, 这亚割珥在当灭的物上犯了罪,叫以色列人遭祸.

4. It seemed to me that he had transgressed the boundaries of good taste.

在我看来他有伤大雅。

5. But they like men have transgressed the covenant: there have they dealt treacherously against me.

他们却如亚当背约,在境内向我行事诡诈.

6. Your first forefather sinned, And your spokesmen have transgressed against Me.

赛43:27你的始祖犯罪、 你的师傅违背我.

7. The electorate became increasingly intolerant of instabilities when the actual rates transgressed those considered tolerable.

当实际税率超过可以容忍的限度时,选民们就会越发不能忍受经济的不稳定性.

8. If this injunction was transgressed, destruction was sure to fall on the offenders.

这个禁令若有违犯, 违者必遭杀身之祸.

9. His behavior transgressed the unwritten rules of social conduct.

他的行为违反了不成文的社交规范.

10. They have transgressed the treaty of peace.

他们违反了和平条约.

11. Jack's previous record showed he had been an obedient student and had never transgressed school regulations.

捷克先前的纪录现实,他一直是个顺从的学生,从未违反过校规.

12. Her behavior transgressed all boundaries of good taste.

她的行为逾越了风雅的界限[因附庸风雅失之于粗俗].

13. We have transgressed and rebelled, You have not pardoned.

哀3:42我们犯罪背逆、并不赦免.

14. And he said, Ye have transgressed: roll a great stone unto me this day.

扫罗说、 们有罪了、日要将大石头辊到我这里来.

15. If this injunction were transgressed, destruction was sure to fall on the offenders.

这个禁令若有违犯,违禁者必遭杀身之祸.

以上是美加网为您整理的transgressed怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于transgressed的用法、transgressed的释义、transgressed的相关详情请点击 :https://dict.tjqzz.com/transgressed